

Title (en)

Device for setting extendible sleeves

Title (de)

Vorrichtung zum Anbringen von dehnbaren Manschetten

Title (fr)

Installation de pose de manchons étirables

Publication

EP 2292392 A1 20110309 (FR)

Application

EP 10305920 A 20100827

Priority

FR 0955842 A 20090827

Abstract (en)

The installation (1) has a cutting assembly (2) cutting sleeves (31) and traversed by a descending path (CD) via which a sheath (3) passes. The assembly has a chassis (100) carrying a gear motor (101) and lateral guide rails (141) receiving a gripping slide (130) and a blade holder slide (110). Upstream and downstream support bars (121a, 121b) define a cutting interval (IC) from a side of the path. The blade holder slide carries cutting blades (150) that has cutting edges formed of saw teeth and are arranged in the interval of gripping blades (131a, 131b) supported against the bars. The support bars are made of flexible material such as rubber.

Abstract (fr)

Installation de pose de manchons étirables comprenant une installation de coupe (2) de manchons (31) traversée par le chemin de passage descendant (CD) de la gaine (3), ayant un châssis (100) portant un moyen d'entraînement (101) avec des rails (141) recevant un chariot de pincement (130) et un chariot porte-lame (110). D'un côté du chemin de passage (CD), une barre amont (121a) et une barre aval (121b), définissent entre elles un intervalle de coupe (IC). Une lame de coupe (150) avec une arête de coupe (151) en dents de scie (152) du chariot porte-lame (110) vient dans l'intervalle (IC) des lames de pincement (131a, 131b) appliquées contre les lames d'appui (121a, 121 b).

IPC 8 full level

B26D 1/08 (2006.01); **B65B 61/06** (2006.01); **B65C 3/06** (2006.01); **B65C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B26D 1/085 (2013.01); **B65C 9/0065** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2792301 A1 20001020 - PROTECTION DECORATION CONDITION [FR]
- [A] BE 680466 A 19661103
- [A] EP 1666362 A1 20060607 - TETRA LAVAL HOLDINGS & FINANCE [CH]

Cited by

ITBO20120660A1; WO2014087377A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2292392 A1 20110309; EP 2292392 B1 20130605; FR 2949372 A1 20110304; FR 2949372 B1 20111007; PL 2292392 T3 20140331

DOCDB simple family (application)

EP 10305920 A 20100827; FR 0955842 A 20090827; PL 10305920 T 20100827